

Appendix
(E.)
18th Jany.

like contents; Lot No. 77, in front range of Hamilton, of 212 acres on a front of 6 acres 4 perches; Lot No. 74 in the same place, E. of River Bonaventure, of 145 acres on a front of 4 acres 5 perches, by Aman Babin.

435—Lots Nos. 26 and 27, in front range of New Richmond, the former of 106½ acres on a front of 3 acres 2 perches, the latter 228 acres on a front of 6 acres; The lot in prolongation of the said lot No. 27 in the 2d range, by Duncan Robertson and Hugh Robertson—that is to say, Duncan claims No. 26, and the W. half of No. 27, and the lot in rear of the same, and Hugh claims the E. half thereof.

440—Lot No. 6, in Port Daniel, of 100 acres on a front of 3 acres, by Asa Bebee.

476—Lot No. 36, in Hope, of 165 acres on a front of 11½ chains by Asa Bebee.

481—Lots Nos. 147, 148, in the 5th range Town Lots of New Carlisle; No. 34 in the second range of Town Parks at same place; the W. half of No. 51 in second range Country Lots at same place; also, W. half of No. 49 in same range; Lots No. 2 and 3, to the W. of Port Daniel, of 100 acres on a front of 6 acres, by Joshua Bebee.

508—Lots Nos. 18, 19, 20, 21 and 22, in Port Daniel, consisting of 16½ acres in front by 33 1-3 in depth; also, a lot of 50 acres, in rear of Lot No. 22; also, No. 4, in first range of Country Lots E. of New-Carlisle, of 100 acres on a front of 6 acres, by Neil McKinnon, senior.

525—A Fishing Room, in S. W. Cove of Percé, as actually occupied by the claimant, bounded on the S. W. by James Rooney, N. E. by George Molloy; also, another Fishing Room at the same place, of 1 chain in front by 4 chains 63 links in depth, bounded on S. W. by John Baker, alias Blondin, on the N. E. by James Rooney; also, a lot of land situate on the upper side of the road from Percé to *Arce à Beaufils*, (according to Vondenvelden's plan of Percé) running from a post S. 22 deg. W. 4 chains 20 links, thence N. 52 deg. W. 9 chains 10 links—thence N. 45 deg. E. 5 chains 54 links—thence E. 6 chains 84 links, containing 6½ acres or thereabouts, by Johanna Flynn, widow of the late Edmund Flynn.

531—Lot No. 1, in the N. E. Cove of Percé, of 28½ acres or thereabouts; also lot No. 5, at the same place, of 3 roods 17 poles, on a front of 1 chain 15 links; also, lots Nos. 9 and 10, containing together 4½ acres on a front of 3 chains 39 links; also, a lot at the same place, without a number, on the N. side of No. 1, and adjacent thereto, of 1 acre 2 roods and 8 poles, on a front of 2 chains 72 links, depth 6½ chains, breadth at the upper extreme 2 chains 11 links; also, a Fishing Room at the same place, beginning at a cedar post, on the N. E. side of the highway, and running N. 70 deg. E. 2 chains 90 links, thence N. 83 deg. E. 2 chains 10 links, to high water mark, thence S. 15 deg. E. 2 chains 78 links along the beach, thence S. 66 deg. 30 min. W. 4 chains 65 links, and thence 3 chains 37 links along the highway to the first station; also, a lot of land at Whitehead of 76½ acres on a front of 16 chains 35 links, bounded in front by the sea, on the S. W. by a brook, and on the N. W. by R. Main, also, a lot of land on the island Bonaventure, on a front of 5 chains 85 links, bounded on the N. E. by T. Delacour, on the S. E. by E. Henesy—by Theophilus Fox, Esquire.

534—Lot No. 4, in the S. W. arm of Gaspé Bay, of 107 acres on a front of 9 chains, by Mary Anna, widow of the late Hugh O'Hara, Esquire.

536. Lot No. 25, at Bonaventure, of 3 acres in front by 33 1-3 in depth; also, another lot at the same place, (contents not specified) bounded on the N. by Charles Cavanaugh, to the S. by J. Arfeneau and Charles Gauthier; A lot at Paspébiac, of 1 acre in front by 10 acres in depth, bounded on the W. by Pierre Duguet, to the E. by Martin Obue, with the lot in 2d range in prolongation thereof; A lot of land at Port Daniel, of 3 acres in front by 33 1-3 in depth, opposite Sandy Beach; also a lot of land in Newport, of 1 acre in front by 33 1-3 in depth, bounded on both sides by Mr. Amont; also a lot at Percé, of 2 acres in front or thereabout, by 33 1-3 in depth, bounded E. and W. by Messrs. Fox & Dechêne, and to the S. by Joseph Bélan; A lot of land at Douglas Town, of 4 acres, bounded W. by Thomas Rele, E. by Daniel Scott, N. by Samuel Ray and McPherson, and S. by Mr. McPherson and James Lary; also, at the same place, a lot of 100 acres, bounded in front by lot No. 13, in the second range and of equal extent, on the E. by the Glebe, or Clergy reserve, and on the W. by waste land; also, at *Ance aux Griffons* and *Rivière aux Renards*, a lot of 100 acres each, of which a plan and *Procès Verbal* are required, claimed for and on behalf of the Roman Catholic Missionaries, and for the *Œuvres* and *Fabriques* at said places respectively.

557. The lots in the 4th and 5th ranges of Country Lots in Cox, in rear and prolongation of Nos. 14, 15, 16, 17, and 18, in the first range, consisting of 1000 acres; also, Nos. 66, 68, in the third range of Town Parks at New Carlisle, by Joshua Bebee.—Nos. 68, is also claimed by William Wilton.

Appendice
(E.)
18e. Janv.

d'un contenu égal; le lot 77, dans le premier rang d'Hamilton, de 212 acres, sur un front de 6 acres 4 perches; le lot no. 74, au même lieu, à l'est de la rivière Bonaventure, de 145 acres, sur un front de 4 acres 5 perches, par Aman Babin.

435—Les lots nos. 26 et 27, dans le rang de front de New-Richmond, le 1er de 106½ acres, sur un front de 3 acres 2 perches, le second de 228 acres, sur un front de 6 acres; le lot en prolongation du dit lot no. 27, dans le second rang, par Duncan Robertson et Hugh Robertson—c'est-à-dire: Duncan réclame no. 26 et la moitié ouest du no. 27, et le lot en arrière d'icelui, et Hugh en réclame la moitié est.

440—Le lot no. 6, dans le Port Daniel, de 100 acres, sur un front de 3 acres, par Asa Bebee.

476—Le lot no. 36, dans Hope, de 165 acres, sur un front de 11½ chaînes, par Asa Bebee.

481—Les lots nos. 147, 148, dans le cinquième rang des lots de ville de New-Carlisle; no. 34 dans le second rang des parcs de ville du même lieu; la moitié O. du no. 51 dans le second rang des lots de campagne; aussi, la moitié O. du no. 49 dans le même rang; les lots nos. 2 & 3 à l'O. du Port Daniel, de 100 acres sur un front de 6 acres, par Joshua Bebee.

508—Les lots nos. 18, 19, 20, 21 et 22, dans Port-Daniel, consistant en 16½ acres de front sur 33½ de profondeur. Aussi un lot de 50 acres derrière le no. 22. Aussi no. 4 dans le premier rang des lots de campagne à l'est de New-Carlisle, de 100 acres, sur un front de 6 acres, par Neil McKinnon père.

525—Un emplacement de pêche dans l'anse sud-ouest de Percé, tel qu'actuellement occupé par le réclamant, borné au sud-ouest par James Rooney, au nord-est par George Molloy. Aussi un autre emplacement de pêche au même lieu, d'une chaîne de front, sur 4 chaînes 63 chaînons de profondeur, borné au sud-ouest par John Baker, alias Blondin, au nord-est par James Rooney. Aussi un lot de terre situé au dessus du chemin de Percé, à l'anse à Beaufils, (suivant le plan de Percé par Vondenvelden,) courant d'un piquet sud 22 degrés ouest, 4 chaînes 20 chaînons; de là nord 52 degrés ouest, 9 chaînes 10 chaînons; de là nord 45 degrés est, 5 chaînes 54 chaînons; de là est, 6 chaînes 84 chaînons, contenant 6½ acres ou environ, par Johanna Flynn, veuve d'Edmund Flynn.

531—Le lot no. 1, dans l'anse nord-est de Percé, de 28½ acres ou environ. Aussi le lot no. 5, au même lieu, de 3 roods 17 perches, sur un front de 1 chaîne 15 chaînons. Aussi les lots nos 9 et 10, contenant ensemble 4½ acres, sur un front de 3 chaînes 39 chaînons. Aussi un lot au même lieu, sans no., au côté nord du no. 1, et y adjacent, de 1 acre 2 roods 8 perches sur un front de 2 chaînes 72 chaînons, de 6½ chaînes de profondeur; largeur à l'extrémité supérieure, 2 chaînes 11 chaînons. Aussi un emplacement de pêche au même lieu, commençant à un pieu de cèdre au nord-est du grand chemin, et courant nord 70 degrés est, 2 chaînes 90 chaînons; delà nord 83 degrés est, 2 chaînes 10 chaînons, jusqu'à haute mer; delà sud 15 degrés est, 2 chaînes 78 chaînons, le long de la grève; delà sud 66 degrés 30 minutes ouest, 4 chaînes 65 chaînons, et delà 3 chaînes 37 chaînons, le long du grand chemin, jusqu'au point de départ. Aussi un lot de terre à Cap Blanc, de 76½ acres, sur un front de 16 chaînes 35 chaînons, borné en front par la mer, au sud-ouest par un ruisseau, et au nord-ouest par R. Main. Aussi un lot de terre sur l'île Bonaventure, sur un front de 5 chaînes 85 chaînons, borné au nord-est par J. Delacour, et au sud-est par E. Henesy; par Theophilus Fox, Ecuyer.

534—Le lot no. 4, sur le bras sud-ouest de la Baie de Gaspé, de 107 acres, sur un front de 9 chaînes, par Mary Anna, veuve de feu Hugh O'Hara, Ecuyer.

536—Le lot no. 25, à Bonaventure, de 3 acres de front sur 33½ de profondeur. Aussi un autre lot au même lieu, (le contenu non spécifié,) borné au nord par Charles Cavanaugh, au sud par J. Arfeneau et Charles Gauthier. Un lot à Paspébiac, de 1 acre de front sur 10 acres de profondeur, borné à l'ouest par Pierre Duguet, à l'est par Martin Obue, avec le lot dans le second rang en prolongation d'icelui. Un lot de terre à Port-Daniel, de 3 acres de front sur 33½ de profondeur, vis-à-vis de *Sandy-beach*. Aussi un lot de terre dans Newport, de 1 acre de front sur 33½ de profondeur, borné des deux côtés par M. Amont. Aussi un lot à Percé, de 2 acres de front ou environ, sur 33½ de profondeur, borné à l'est et à l'ouest par Messieurs Fox et Dechesne, et au sud par Joseph Béleau. Un lot de terre à Douglastown, de 4 acres, borné à l'ouest par Thomas Rele, à l'est par Daniel Scott, au nord par Samuel Ray et McPherson, et au sud par McPherson et James Lary. Aussi, au même lieu, un lot de 100 acres, borné en front par le lot no. 13 dans le second rang et d'un contenu égal, à l'est par la glèbe ou la réserve du Clergé, et à l'ouest par des terrains incultes. Aussi, à l'anse aux Griffons et Rivière aux Renards, un lot de 100 acres. De tous et chacun des dits lots ainsi réclamés par et en faveur des Missionnaires Catholiques, et pour les œuvres et fabriques des dits lieux respectifs, des plans et procès-verbaux sont requis.

557—Les lots dans les 4e et 5e rangs des lots de campagne dans Cox, sur les derrières et en prolongation des nos. 14, 15, 16, 17 et 18 du premier rang, consistant en 1000 acres. Aussi, nos. 66 et 68 dans le troisième rang des parcs de ville à New-Carlisle—par Joshua Bebee.—N. B. No. 68 est parcellément réclamé par William Wilton.